
 

 

Länsstyrelsen tog 28 juni beslut om bidrag för ett antal föreningar  

och där var vi med !!! 

Det blev ett år senare än de sagt men det har trots allt inte haft någon 

avgörande påverkan för vårt arbete. Efter upphandlingen av entreprenaden 

aug-sep 2015 så påbörjade Varbergorten El strax efter grävning för 

samförläggning. De fortsatte också med detta under april i år.  

På informationsmötet i samband med årsstämman tog vi upp frågan om att 

starta projektet utan att invänta Länsstyrelsens bidragsbeslut och fick ett 

positivt gensvar av medlemmarna. Då tog vi på styrelsemötet direkt efter 

stämman beslutet att starta projektet 1 maj så att Varbergsortens El kunde 

gräva alla sträckor och inte bara delsträckorna för samförläggning. 

Efter två månader har vi nu klarat av det mesta av grävningen från badplatsen 

till Elinegärde och en del utmed Helsjövägen. Detta arbete tar semester under 

2-3 veckor. Det blir ingen fiberblåsning i anslutning till grävningen utan 

fiberblåsningen väntar till nästa år och görs då koncentrerat under kort tid. 

För område 3 från Jonsjö – Strucksjö till Horred (Ekerydsvägen -Helsjövägen 

upp till Kyrkan) planerar vi ett informationsmöte tisdag 6 sept. Återkommer 

med kallelse till er medlemmar inom detta område. 

Enligt planen för fakturering av insatser, som visades på årsmötet, faktureras 

3:e insatsen på 5 000 i sep och den 4:e och sista i mars 2017 (belopp ej 

beslutat). 

Upphandling av kommunikationsoperatör pågår och blir klar under augusti. 

På styrelsemötet idag 3 juli firade vi bidragsbeslutet med denna tårta.

      

   

 

Styrelsen önskar alla medlemmar med familjer en bra sommar. 


